
Referat fra bestyrelsesmødet d.21.januar 2025 

Mødedeltagere: Søren N, Gorm, Lars, Peter, Christian og Erik. 

Herudover deltog:      Havnefogeden og Revisor 

Suppleanter:               Martin og Morten  

Afbud:   Torben 

 

Formanden. 

• Bestyrelsen har haft besøg af Odder byråd. Otte kommunalpolitikere der 
repræsenterede forskellige partier.  

Efter en rundtur på havnen hvor havnens udvikling blev vist frem, var bestyrelsen 
vært ved en kop kaffe, hvor kommende planer blev diskuteret. Vi fik lejlighed til at 
gøre opmærksom på vores ønsker i forhold til kommunens kommende renovering at 
honnørkajen samt højvandssikring.  

  

Havnefogeden 

• Anders og co. har været flittige med udsendelse årets opkrævning af havneleje. I 
mailen var der også vedhæftet et informationsbrev som alle bør læse! 

Man er ved at gøre klar med værktøj og materialer til de reparationer som skal gøres 
når vejret tillader det. 

• Der har været en del udskiftninger af andelshavere i 2024, men der er stadig ca. 60 
på venteliste. 

Økonomi 

• Her er man i gang med at gøre regnskabet for 2024 færdig. 

 

NordFalcken 
 

• Bestyrelsen har besluttet at donere 10.000, - til redningsbåden NordFalcken der er 
hjemmehørende i Egå. Det er ca.25,-  pr båd i havnen. 
NordFalcken samarbejder med DSRS Dansk Søredningsselskab og JRCC (tidligere 
SOK). 
Derudover samarbejdes der med relevante myndigheder. 
For yderligere oplysninger klik in på: https://nordfalcken.dk/ 

. 
 
 

NB:  Næste møde afholdes tirsdag d.11.februar 2025 kl.17.00. 

Ref.  Erik Pedersen 

https://nordfalcken.dk/

